
ICV a Lloret veu Çfalta d«inter�sÈ del govern amb el

sociosanitari

El ple va aprovar al febrer remunicipalitzar el centre i al setembre van

demanar, sense �xit, una reuni� de seguiment

Una imatge d«arxiu de l«hospital sociosanitari de

Lloret de?Mar.

LLORET DE MAR | D.J.

El passat 16 de febrer de 2015, el ple de Lloret va aprovar per

unanimitat una moci� d'ICV-EUiA per recuperar la gesti� p�blica de

l'hospital sociosanitari, en mans de la Corporaci� de Salut del

Maresme i la Selva (CSMS) des del 2002. Llavors, els grups pol�tics

van mostrar el seu malestar amb la CSMS per la seva gesti� de

l'hospital.

Aquesta remunicipalitzaci� �s possible. Al febrer ja es va explicar que el consistori pot demanar la retrocessi�

amb una antelaci� d'un any. A m�s, l'exalcalde Rom� Codina, va demanar un informe que, entre altres, va

concloure que cal demanar perm�s a la Generalitat i dotar un pressupost al projecte.

Des d'aquell ple han passat m�s de vuit mesos. Amb tot, el passat 9 de setembre, el grup d'ICV-EUiA va demanar,

a trav�s del registre d'entrada del consistori, que es convoqu�s la comissi� de seguiment del sociosanitari per

Çcomen�ar a plantejar les l�nies d'actuaci� per remunicipalitzar l'hospital en compliment de l'acord del ple de

febrerÈ, van explicar ahir els ecosocialistes a trav�s d'un comunicat.

Amb tot, van afegir que Çsi despr�s de dos mesos d'haver solálicitat la convocat�ria d'aquesta comissi� encara

no han respost, creiem que �s per una falta d'inter�s i de voluntat pol�tica d'aquest equip de govern el no tirar

endavant aquest temaÈ, van af irmar.

A m�s, van manifestar que la comissi� s'hauria de convocar Çurgentment per tractar el tema de la baixa qualitat

del menjar que ofereix aquest centre, tal com ens han manifestat diversos usuarisÈ.
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